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ورزشگاه تختی آبادان میزبان دیدارهای صنعت نفت شد
هفته دوم رقابت های لیگ برتر از روز پنج شنبه آغاز می شود که 
تیم فوتبال صنعت نفت روز جمعه در آبادان میزبان آلومینیوم اراک 
خواهد بود. روز گذشته اخباری درباره ابهام درخصوص برگزاری این 
مسابقه در اســتادیوم تختی آبادان مطرح شده بود که باعث برخی 
گمانه زنی ها شــد. در خبرها آمده بود که ورزشــگاه تختی آبادان 
همچنان در جایگاه ویژه خود شاهد تعمیرات و اصلاح در استحکام 
اســت و در صورتی که پیمانکار این عملیــات نتواند این بخش از 

ورزشــگاه را که در بر گیرنده میهمانان، دوربین های صداوســیما و 
جایگاه خبرنگاران اســت، مهیا کند، نفتی ها نمی توانند در آبادان از 
آلومینیوم پذیرایی کنند.همچنین عنوان شده بود که باشگاه صنعت 
نفت در صدد اســت تا ورزشگاه شهدای فولاد را برای این بازی در 
اختیــار گیرد که اکنون مدیرعامل آبادانی ها مدعی شــده با آماده 
شــدن ورزشــگاه تختی آبادان، بازی های تیم صنعت نفت در این 
ورزشــگاه برگزار خواهد شد.جهانگیر کی شمس با تقدیر از تسریع 

در روند آماده ســازی ورزشگاه تختی توسط پالایشگاه آبادان اظهار 
کرد: با دلســوزی و پشتکار حکیم قیم مدیرعامل پالایشگاه  آبادان 
و مدیر عملیات غیر صنعتی، ورزشگاه تختی آماده میزبانی مسابقات 
تیم صنعت نفت در لیگ برتر شد. وی افزود: با توجه به زمان اندکی 
که برای آماده ســازی ورزشگاه بود، با درایت و مدیریت پالایشگاه 
عملیات بازســازی به صورت سه شــیفت در روز انجام شد که این 

نشان از تعهد به شهر توسط مدیریت پالایشگاه است.

ورزشی

اخبار کوتاه 

در ســال های اخیر نام والیبال ایران و لهســتان به شکل قابل 
توجهی به یکدیگر گره خورده است. از تقابل های همواره جذاب 
و نزدیک دو تیم گرفته تا برخی حواشی که شاید مهم ترین آن ها 
تقابل زیر تور بازیکنان دو تیم مخصوصا ســعید معروف و  میشل 
کوبیاک بــود؛ دو بازیکنی که البته هــر دو از رقابت های ملی 

خداحافظی کرده اند.
تقابل ایران و لهســتان حالا به یک نبرد کلاســیک در والیبال 
دنیا تبدیل شــده و این مسئله در همین لیگ ملت های اخیر نیز 
به وضوح قابل مشاهده بود؛ جایی که شاگردان بهروز عطایی دو 
بار مقابل تیم اول رنکینگ جهانی قرار گرفتند. بار اول، ایران در 
مرحله گروهی و مقابل ١٠ هزار هوادار حاضر در گدانسک موفق 
به شکست حریف شــد اما در جدال بعدی در یک چهارم نهایی 

این لهستان بود که ٣-٢ ایران را از پیش رو برداشت.
ایران طی روزهای آینده در جام واگنر دوباره به مصاف لهستان 
خواهد رفت؛ اتفاقی که ممکن است در مسابقات قهرمانی جهان 
نیز رخ دهد. به همین بهانه با ســرمربی نام آشــنا و بزرگ تیم 
ملی لهستان هم کلام شدیم. در ادامه مشروح گفت وگوی نیکولا 

گربیچ را می خوانید:
آقای گربیچ خوشــحالم که با شــما به عنوان یکی از بهترین 
مربیان دنیا و ســرمربی تیم اول رنکینگ جهانی حرف می زنم.  
قطعا چیــزی جز قهرمانی برای لهســتان موفقیت محســوب 
نمی شــود اما به هر حال رتبه ســومی شــما در لیگ ملت ها را 

تبریک می گویم.
گربیــچ: خیلی ممنون از تو به خاطر این تبریک. بله لهســتان 
همیشــه به دنبال قهرمانی اســت اما خب، رتبه سومی در لیگ 

ملت ها هم بد نبود.

در مورد شرایط آمادگی تان برای ما بگویید. لهستان 
برای قهرمانی جهان آماده است؟

گربیچ: شــرایط تیم ما خوب اســت اما هنوز به شکل کامل آماده 
نیســتیم. اینطوری بگویم که هنوز به یک سری جزئیات کوچک 
احتیاج داریم تا به شــرایط مسابقه برســیم. از این هفته بازی های 
بیشــتری خواهیم داشــت و این کار را برای  ما راحت تر می کند. در 
هر صورت به دنبال این هستیم که به بهترین شرایط ممکن برسیم.

*پیش بینی  شــما از قهرمانی جهان چیست؟ قطعا 
شما هم یکی از مدعیان اصلی قهرمانی هستید. 

گربیچ: مشــخص است که وقتی شــما مدافع عنوان قهرمانی 
هســتید و در خانه بازی می کنید، فشارها روی تان بیشتر است. 
همانطور که می دانید همیشــه انتظــارات از تیمی با این کیفیت 
بالاســت اما همانطور که گفتم ما فقط به دنبال این هستیم که 
در زمین خودمان را ثابت کنیم. ما ســعی می کنیم بهترین نتیجه 

ممکن را بگیریم تا در نهایت به جایی که می خواهیم برسیم.
*به نظرتان سخت ترین رقبای شما در راه قهرمانی 

در مسابقات قهرمانی جهان کدام تیم ها هستند؟
گربیــچ: برخی تیم هــا به لیگ ملت ها اهمیــت ١٠٠ درصدی 
نمی دهند و برخی ستاره هایشــان را در آن مســابقات در اختیار 
نداشــتند. به نظرم فرانسه قوی تر شده چون کوین تیلیه برگشته 
اســت. همچنین آمریکا قوی تر شــده چون متئو اندرسون بازی 
خواهد کرد. بلغارســتان هم قطعا قوی تر خواهد بود و ایتالیا نیز 
همینطور.  اســلوونی هم مربی خود را تغییر داده و معتقدم خیلی 
بهتر از VNL بازی خواهد کرد. من مطمئنم که با این شــرایط 
رقابت های خیلــی خوبی را خواهیم دید. در نهایت فکر می کنم 
وقتی می توانیم بیشتر در مورد قهرمانی حرف بزنیم که بازی های 

تعیین کننده از راه برسد.
*کمی هم در مورد دو تقابل با ایران در لیگ ملت ها 
حرف بزنیم. از عملکرد بازیکنان ما سورپرایز نشدید؟

گربیچ: بذار یک چیزی به تو بگویم؛ بله برای من سورپرایز بود چون 
تنها بازیکنی که از تیم شما می شناختم میلاد عبادی پور بود.

بقیه بازیکنان را نمی شــناختم و اینکه توانســتند اینقدر خوب 
بازی کنند، برایم شــگفت انگیز بود. ایران به خصوص در هفته 
آخر و فینــال فوق العاده بود. ما دو بازی کردیم که هر دو آن ها 
خیلی سخت بود. این اواخر همینطور بوده و هرگاه لهستان مقابل 
ایران قرار گرفته شــاهد جدال سختی بودیم. من انتظار دارم که 

بازی بعدی مان هم همینطور باشد.  
عملکرد کدام بازیکن ایران بیشتر غافلگیرتان کرد؟

گربیچ: همانطور که در جواب ســوالات قبلــی  هم گفتم همه 
بازیکنان تــان کــه در گدانســک و بولونیا بــازی کردند، باعث 

غافلگیری من شــدند. آن ها والیبال ســطح بالایی بازی کردند 
بنابراین ما دو بازی بسیار سخت مقابل ایران داشتیم. شاید بتوانم 
از دریافت کننده تان نام ببــرم، البته نمی خواهم نامش را بگویم 
چون شاید بد تلفظ کنم اما شماره ٢٢ شما )امیرحسین اسفندیار( 
بود. همچنین پشــت خط زن چپ دست شــما )امین اسماعیل 
نــژاد(، این دو نفر خیلی خوب بازی کردند و می توانم بگویم که 

این دو بیشتر از همه من را تحت تاثیر قرار دادند.
*تغییر نسل والیبال ایران را چطور ارزیابی می کنی؟

گربیچ: ببین اگر بخواهم این جواب را به ســوال قبلی ات وصل 
کنم باید بگویم که وقتی شــما اینگونه تغییر نســل می دهید و 
نفرات جدید تا این حد خوب بازی می کنند، نشــان می دهد که 

والیبال ایران در مسیر درستی قرار دارد.
*با این تفاسیر دوســت دارید در قهرمانی جهان 

دوباره با ایران روبرو شوید؟
گربیچ:. می دانی من نه ســعی می کنم کسی را نادیده بگیرم و 
نه از کسی بترسم و به همه احترام می گذارم. مهم این است که 
اعتماد به نفس داشــته باشــی و بهترین والیبالی که می توانی را 
ارائه دهی. اگر من الان به شما بگویم که بله دوست دارم دوباره 
با ایران بازی کنیم اینطور به نظر می رســد که دارم تیم شما را 
دست کم می گیرم و اگر هم بگویم از برخورد با ایران در قهرمانی 
جهان نگران می شــوم، اینطور به نظر می آید که می ترسم   ولی 
هیچ کدام از این دو حالت درست نیست. منظورم این است که ما 
فقط روی خودمان تمرکز داریم و سعی می کنیم بهترین والیبال 
ممکن را مقابل ایران، اسلوونی، فرانسه، آمریکا و هر تیم دیگری 
بازی کنیم. ما باید بهترین خودمان باشــیم تا بتوانیم هر کدام از 

این تیم ها را شکست دهیم.

رضایت یحیی به جدایی بازیکن 
جنجالی پرسپولیس

یحیی گل محمدی که به دلیل ضعف و کمبود بازیکن 
در خط حمله سرخپوشــان طی هفته های گذشــته با 
جدایی شــرزود تمیروف در شــرایطی که این بازیکن 
پیشــنهاداتی از پیکان و ذوب آهن در اختیار داشــت، 
مخالفت خود را اعلام کرده بود، اکنون به این موضوع 

رضایت داده است.
با توجه به جذب یورگن لوکادیا و همچنان بازگشــت 
حامد پاکدل از مصدومیت و احتمال جذب یک مهاجم 
دیگر از سوی سرخپوشــان، باید در انتظار این بود که 
شــرزود تمیروف نیز به زودی از جمع سرخپوشان جدا 

شده و تیم جدیدش را انتخاب کند.
در حال حاضر پیکان جدی ترین مشــتری این بازیکن 
محسوب می شود و باید دید بعد از توافق طرفین برای 

جدایی، تمیروف به کدام تیم منتقل خواهد شد.

پیکانی ها همچنان به دنبال بازی در 
ورزشگاه انقلاب کرج

قرار بود دیدارهای خانگی پیکان در فصل جاری لیگ 
برتر در ورزشــگاه انقلاب کرج برگزار شــود اما دو روز 
مانده به دیدار اول خودروســازان مقابل ملوان، مدیران 
رده بالای اســتان البرز اجازه برگزاری بازی در کرج را 
ندادند تا پیکان در ورزشگاه پاس قوامین پذیرای حریف 

اول خود در لیگ برتر باشد.
پیکان که مقابل ملوان در ورزشــگاه پاس قوامین به 
برد رســید اما همچنان به دنبال آن است تا بازی های 

خانگی اش را به کرج منتقل کند.
ابراهیم شــکوری قائم مقام باشــگاه پیــکان در این 
خصــوص گفت:»فعلا منتظر تصمیم گیــری در مورد 
ورزشگاه انقلاب کرج هستیم، اما خدا را                            شکر توانستیم 
اولین گل لیگ را                            در ورزشگاه دستگردی به ثمر برسانیم 
و پس از مدت ها نیز در همین ورزشگاه پیروز شدیم.«

شــکوری صحبت هایش را اینطــور ادامه داد: »اینکه 
کجا بازی کنیم خیلی مهم نیســت، مهم این است که 
پیکان تیم باثبات و همدلی اســت و شــاید از ترکیب 
اصلی فصل گذشته اش فقط یک نفر جابجا شده است. 

این نشان می دهد تیم باثباتی هستیم.«
قائم مقام باشــگاه پیکان افزود: »البته نباید فراموش 
کنیم رقابــت با تیم هایی که بودجــه عجیب و غریب 
و چند صد میلیاردی دارند کار بســیار سختی است. با 
این وجود مجموعه باشــگاه پیکان در صدد است رقیب 
خوبی برای ســایر تیم ها باشــد و بازی های خوبی را                            

برگزار کند.«

 آغاز چالش جدید نصرتی 
در چوکا تالش

در شــرایطی که چوکا بعد از یک فصل ســقوط بار دیگر با 
حسن اشجاری موفق شــد ضمن دستیابی به سهمیه صعود 
به لیگ آزادگان، عنوان قهرمانی  را نیز کسب کند، دست به 

تغییراتی در کادرفنی خود زد.
در این راســتا در شــرایطی که از اسامی مختلفی به عنوان 
ســرمربی این تیم یاد می شد، در نهایت آنها با محمد نصرتی 
به توافق دست یافتند. مدافع اسبق پاس، پرسپولیس، تراکتور 
که ســابقه حضور در تیم ملی را نیــز در کارنامه دارد، بعد از 
تجربه ســرمربیگری در تیم های گل ریحان و پارس جنوبی 
و حضور به عنوان مربی در تراکتور، اکنون ســومین چالش 
جدی خود در دوران سرمربیگری را با حضور در چوکا تالش 

دنبال خواهد کرد.
ســرمربی جدید چــوکا تالش که در فاصلــه کمتر از دو 
هفته به شروع این رقابت ها باید تیمش را مهیای تقابل با 
حریفان کند و باید دید در این شــرایط چه عملکردی را به 
جا خواهد گذاشــت. مهمترین دغدغــه او البته منابع مالی 
و پرداختی به بازیکنان خواهــد بود و قول های مثبتی نیز 

دریافت کرده است.

سرمربی لهستان: دو بازیکن  ایرانی غافلگیرم کردند

ملوان در بازگشــت دوباره به لیگ برتر، در گام نخست برابر پیکان تن به شکست داد. 
شاگردان زارع در این دیدار قادر به جبران گل دریافتی در نیمه اول نبودند و با یک گل 
بازی را واگذار کردند. محمد قادری که به عنوان یار تعویضی وارد زمین شــد، نتوانست 
مانع از شکســت تیمش شود.قادری درباره پیوستن به ملوان و آغاز دوران سربازی خود 
بــه خبرنگار ما گفت: تصمیم گرفتم در این مقطع بــه ملوان بیایم و به این تیم کمک 
کنم. بابت این انتقال خیلی خوشحالم. آنها بعد از چند سال به لیگ برتر صعود کرده اند 
و امیدوارم خوب کار کنیم و امتیازات لازم را به دســت بیاوریم تا دل هواداران را شــاد 
کنیم.او درباره شکست در هفته اول برابر پیکان نیز گفت: وقتی تیم هایی که پس از چند 
سال به لیگ برتر بازمیگردند، به هماهنگی نیاز دارند. برخی از بازیکنان نیز نیاز دارند با 
جو لیگ برتر آشــنا شوند. ما نیاز به زمان داریم تا با کمک کادرفنی یک تیم یکدست و 
قدرتمند را روانه مســابقات کنیم. وی درخصوص اینکه با حضور در زمین توانسته است 
به تیمش ســرعت ببخشــد، گفت: همانطور که گفتم نیاز داریم تا به هماهنگی برسیم. 
تیم جوانی داریم و می توانیم از این هم بهتر شویم. آقای زارع نیز سرمربی پرانگیزه ای 
اســت. ملوان حرف های زیادی برای گفتن دارد. امیدوارم خیلی زود به شکل تیمی کنار 
هم برســیم. قادری درباره دیدار روز پنج شنبه مقابل استقلال و حضور بازیکنانی مانند 
محبی و قایدی در ترکیب این تیم گفت: آنها اســتقلال هستند و امسال نیز مهره های 
خوبــی گرفته اند. فوتبال یک ورزش تیمی اســت نه انفرادی. اینکه تیمی مهره زیادی 
داشــته باشــد، بیشــتر نیاز به هماهنگی تیمی دارد. ما هم ملوان هستیم و درون بازی 

شرایط فرق می کند. نمی شود پیش بینی کرد اما قطعا یک بازی خوب را می بینیم.

پوریا پورعلی بازیکن ذوب آهن درخصوص تســاوی برابر پرســپولیس به خبرنگار ما 
گفت: بازی اول ما برابر تیم با کیفیت پرســپولیس بود. خدا را شکر توانستیم بازی را با 
نتیجه مســاوی به پایان برسانیم. همیشه دیدار اول سخت است حالا چه برسد به اینکه 
برابر پرسپولیس باشد. آنها با این تعداد بازیکنان جدید و خوبی که جذب کرده بودند و با 

توجه به جوی که برایشان درست شده بود، تحت فشار قرار گرفته بودند.
او ادامه داد: با این کیفیتی که پرســپولیس برابر ما داشت، فکر نمی کنم در هفته های 
آینده تیمی بتواند به راحتی از آنها امتیاز بگیرد. امیدوارم در هفته های آینده به پیروزی 

برسیم. ما به دنبال این هستیم که رتبه ما نسبت به پارسال بهتر شود.
پورعلی در مورد اینکه حضور ثابت برابر پرســپولیس نشان دهنده این است که امسال 
بیشــتر به میدان خواهد رفت، گفت: فصل قبل دچار مصدومیت شــدم و همین مسئله 
باعث شــد تا کمتر بازی کنم. ولی امســال از لحاظ بدنسازی، تمرینات خوبی داشتیم و 

امیدوارم بتوانم به تیم کمک کنم و تا جایی که توان دارم، برای ذوب آهن بازی کنم.
وی درخصوص کلین شــیت برابر پرســپولیس گفت: ما کار خیلی بزرگی انجام دادیم. 
آنها واقعا تیم باکیفیتی هســتند. از گلر گرفته تا مهاجم نوک، همگی از لحاظ فنی فوق 
العاده هســتند. فکر نمی کنم تیمی بتواند راحت از دست پرسپولیس قسر در برود. شاید 
خوش شانس بودیم که در بازی اول با آنها روبرو شدیم چون بدن هایشان خسته بود.

او در پایان گفت: تمام تلاشــمان را می کنیم تا ذوب آهن را به جایگاه واقعی خودش 
برسانیم. سبک بازی من جوری است که برای تیم بازی می کنم. حتی خود آقای تارتار 

نیز این موضوع را اعلام کرده اند.

پورعلی: کسب یک امتیاز از 
پرسپولیس غنیمت است

محمد پنجعلی پیشکسوت باشگاه پرسپولیس درباره اینکه پرستاره بودن پرسپولیس توقعات 
را بالا برده اما بازی با ذوب آهن مســاوی شد، به خبرنگار ما گفت: بازی ها فعلا کار دارد تا 
جــا بیفتد. باید ٣، 4 هفته بگذرد تا این اتفاق بیفتد. این فقط بازی اول بود و زمان زیادی تا 
پایان باقی مانده است. من فکر می کنم پرسپولیس امسال قهرمان می شود. سال گذشته نیز 
حقمان قهرمانی بود. او ادامه داد: به نظر من تیم خیلی خوبی داریم فقط باید به تیم آرامش 
داد. پیشکســوتان و هواداران باید از تیم حمایت کنند و حتی می توانیم در آسیا حرف برای 
گفتن داشــته باشیم. دفعه قبل تا فینال رفتیم و امیدوارم این بار بتوانیم قهرمان آسیا شویم. 
پیشکسوت پرسپولیس درباره لوکادیا نیز گفت: من فیلم های او را دیدم، بازیکن خیلی خوبی 
اســت. او یک بازیکن حرفه ای اســت و از هر دو پایش به خوبی استفاده می کند. امیدوارم 
تحت تأثیر نام پرسپولیس قرار نگیرد. وی درباره اینکه آیا کریم انصاری فرد می تواند برای 
پرسپولیس مثمر ثمر باشد یا خیر، پاسخ داد: صد در صد همینگونه است. من هم درباره کریم 

شنیده ام. وقتی شما می توانید در فوتبال اروپا بازی کنید، یعنی سطح کیفی شما بالا است.
پنجعلی درخصوص دیدار هفته بعد پرســپولیس برابر فولاد نیز اضافه کرد: همواره فوتبال 
خوزستان خوب بوده است. آنها بازیکنان متعددی را به تیم ملی معرفی کرده اند. به طور کلی، 
تمامی تیم ها برای درخشش برابر پرسپولیس انگیزه دارند. بچه ها این را می دانند و با تمام 
وجود بازی می کنند. ٣٠ میلیون هوادار نشسته اند و بازی پرسپولیس را تماشا می کنند و این 
برای تیم های حریف انگیزه ایجاد می کند. این مســئله در مورد استقلال و سایر تیم های 
پرطرفدار مانند تراکتور هم صدق می کند. اما می دانیم مانند پرســپولیس در آسیا نمونه ای 

وجود ندارد که این میزان هوادار داشته باشد.

 پنجعلی: امیدوارم 
این بار قهرمان آسیا شویم

 قادری: برابر استقلال 
یک بازی خوب را می بینیم

علی رستمی، مدیرعامل شرکت صنایع مس ایران در ابتدا گفت: 
من به جامعه کارگری مدال هــای رنگارنگی را که همکارانم در 
مسابقات شرکت های جهان در مسکو به دست آورده اند را تبریک 
می گویم. این مدال ها را به خانواده های شهدا، مقام معظم رهبری 
و همه ایثارگرانی که این فضای خوب را برای کشــور ما فراهم 

کردند و در نهایت به حاج قاسم سلیمانی تقدیم می کنیم.
او در مورد بودجه باشــگاه های مس کرمان و مس رفســنجان 
گفت: ما بودجه باشگاه های مان را با توجه به شرایط تورمی کشور 
و عملکرد ســال قبل بررســی و تدوین کردیم. این بودجه بالا 
نیســت اما می توانیم با همدلی به نتایج خوب برســیم. شرکت 
ملی مس در حوزه تامین مالی باشــگاه هیچ کم و کسری ندارد. 
کمک هــای لازم را کردیم و خواهیم کــرد؛ بازیکنان و مربیان 
نگران این موضوع نباشند. باید هفته های اول بازی ها را دریابند. 
برخی شاید علاقمند نیستند که این باشگاه ها و فعالیت ها با نشاط 
توسعه پیدا کند، من از همه عزیزان خواهش دارم که اجازه دهند 
تیم ها بدون حاشیه کارشــان را ادامه دهند. ما همه نوع حمایت 
قبلا کردیم و خواهیم کرد. برای شفاف ســازی ابایی نداریم که 
قراردادهای مان را افشــا کنیم. در مورد حمایت های آینده ما، از 
تمام نخبگان اســتان هایی که فعالیت می کنیم درخواست داریم 
به مجموعه تیم های ما اضافه شــوند تا ورزشگاه قهرمانی کنار 
ورزش همگانی و کارگری توســعه پیدا کند. ما پشتیبان ورزش 

استان کرمان، آذربایجان شرقی و ورزش کشور هستیم.

او راجع به تکمیل ساخت اســتادیوم ها گفت: در حوزه عمرانی 
هم سه اســتادیوم ورزشی را که از ســال های قبل شروع شده، 
بنــا داریم که کامل کنیم. امیدوارم این ســه اســتادیوم در دهه 
فجر افتتاح شوند. همچنین یک پروژه ای را در ورزقان آذربایجان 
شرقی شــروع می کنیم که یک کمپ ورزشی خوب برای شمال 
غرب کشــور فراهم کند. رســتمی در مورد اهداف دو تیم مس 
کرمان و رفسنجان در لیگ برتر گفت: این تیم ها شایستگی های 
بالایی دارند. امیدوارم ما جزو چهار پنج تیم اول کشور در باشگاه 
رفسنجان باشیم و همچنین در مس کرمان اواسط جدول باشیم. 
مردم خوب اســتان کرمان حمایت کنند، من مطمئنم با حمایت 
اهالی محترم ورزش این تیم ها نتایج خیلی خوبی خواهند گرفت.

 رستمی: مس آماده است 
قرارداد تیم هایش را افشا کند

 رضا درویش میهمان برنامه فوتبال برتر بود و مهم ترین بحث او در 
این برنامه پیرامون مهاجم خارجی سرخپوشان شکل گرفت؛ جایی که 
درویش تلاش می کــرد با دفاع از عملکرد خــود در این چند ماه، 
پاسخگوی انتقادات هواداران پرسپولیس پیش از جذب یورگن لوکادیا 
باشد. او لوکادیا را بهترین بازیکن خارجی سه دهه اخیر فوتبال ایران 
دانست و در پاسخ به این سوال که آیا گران ترین بازیکن لیگ برتر نیز 
هست، عنوان کرد: »بعید می دانم گرانترین باشد و بازیکنان تیم های 
دیگر را شنیده ام که مبالغ بیشتری گرفتند. او بهترین بازیکنی است 
که در ٣٠ سال اخیر به ایران آمده است. به بایرن مونیخ، دورتموند و 
آرسنال گل زده است. به هرجهت به تیم هایی گل زده که نامدارهای 
دنیا به این تیم ها گل زده اند.«درویش در مقایسه لوکادیا با هافبک 
پرتغالی سپاهان اظهار داشت: »مانوئل فرناندز با لوکادیا قابل مقایسه 
نیست. لوکادیا در تیم های پایه هلند بازی کرده است.« مدیرعامل 
پرسپولیس زمانی که محمدحسین میثاقی از عبارت مهاجم میلیون 
دلاری اســتفاده کرد، بدون رد قرارداد یک میلیون دلاری لوکادیا با 
پرسپولیس، گفت: »ما خواستیم به هواداران بگوییم اگر شما در جو 
اسیر دلال بازی نشــوید و به خادمین احترام بگذارید، یقین بدانید 
بازیکنی در حد نام پرسپولیس جذب خواهیم کرد.« باتوجه به ارزش 
بالاتر یورو نســبت به دلار، این جملات شاید تایید خبری بود که 
میثاقی بین صحبت های درویش به زبان آورد تا به نوعی مشخص 
شــود که قرارداد مهاجم هلندی پرسپولیس حدود یک میلیون دلار 
است. به این ترتیب و با نرخ فعلی دلار، قرارداد یورگن لوکادیا حدود 

٣٠ میلیــارد تومان خواهد بود که از مجموع قرارداد جونیور براندائو، 
آنتونی اســتوکس و کریستین اوساگوانا نیز کمتر است و احتمالا در 
عین حال او بازدهی بیشــتر هم نسبت به ســه بازیکنی که روی 
هم یک گل زده ثبت کردند، خواهد داشــت.پیش از این بیشترین 
قرارداد در تیم پرســپولیس به ماریو بودیمیر مهاجم ســابق دینامو 
زاگرب اختصاص داشت که با رقم ۵٠٠ هزار یورویی به پرسپولیس 
پیوســت و در نهایت با دو گل زده، اردوی سرخپوشان را ترک کرد. 
در صورتی که رقم یک میلیــون دلاری برای قرارداد لوکادیا دقیق 
باشد، دستمزد بازیکنان خارجی پرسپولیس به حدود یک میلیون و 
۶٠٠ هزار دلار خواهد رسید که متوسط چهارصد هزار دلار برای هر 

بازیکن )١٢ میلیارد تومان( را نشان می دهد.

خرید جدید پرسپولیس 
میلیون دلاری است!


